國立中山大學教師國內短期研究申請表
Application Form for Short-Term 
Domestic Research of Teachers 
National Sun Yat-sen University
填表日期：  年  月  日
Date:          (yyyy/mm/dd)
	姓   名
Name
	
	服務單位
Department
	

	職   稱
Position
	
	到校年月
On-Board Date
	

	申請人擬前往研究機構名稱
Name of Research Institution
	

	預定研究訪問期   限
Scheduled Research Period
	年   月    日
至
年   月    日
_________________ (yyyy/mm/dd) 

to
_________________ (yyyy/mm/dd)
	本項研究利用
Research Time
	□暑假
  Summer Vacation
□寒假
  Winter Vacation
□教授休假期間
  Sabbatical Leave
□一般上課期間
  School days

	系所（組）教評會紀錄
Resolution of Departmental Teacher Evaluation Committee
	本案業經　年　月　日本系所  學年度第   次教評會議審議通過
This application was reviewed and approved in the_____ meeting of the Departmental Teacher Evaluation Committee for Academic Year _______ on ______________ (yyyy/ mm/dd).

	院（中心）教評會紀錄
Resolution of Collegiate Teacher Evaluation Committee
	本案業經　年　月　日本院（中心）  學年度第　次會議教評會審議通過
This application was reviewed and approved in the_____ meeting of the Collegiate Teacher Evaluation Committee for Academic Year _______ on ______________ (yyyy/ mm/dd).
（如利用寒、暑假或已核准之教授研究期間，此欄免填）
(If the research takes place during the summer or winter vacations or the sabbatical leave, you may skip this item.)

	系所主管簽章
Department Head’s Signature
	
	院長（中心主任）簽章
College Dean’s (or Center Director’s) Signature
	

	人事室
擬處意見
Office of Personnel Services’ comments
	

	校   長
President
	


備註：申請本研究案應經2級教評會審議通過。惟如利用已核准之教授休假研究或寒、暑期間進行時，則依往例簡化程序為經系所（組）教評會審查通過後，循行政程序簽陳院長（中心主任）、校長核定。
Remarks: This research application should be approved by the Departmental and Collegiate Teacher Evaluation Committees. However, for research scheduled for the sabbatical leave or summer or winter vacations, the review procedure is simplified, as in earlier examples, where the application is only reviewed and approved by the Departmental Teacher Evaluation Committee, and then forwarded to the Dean and finally to the President for sanction according to the administrative procedure.
保存年限：三年
To be kept 3 years

表單編號：
Form No.:PAOB-3-01-0301

